



## **RESUMEN CONFERENCIA**

### **XAVIER DOMÈNECH, candidat de Catalunya en Comú-Podem a la presidència de la Generalitat de Catalunya**

19 de desembre de 2017

En el marc del Barcelona Tribuna, el candidat de Catalunya en Comú-Podem a la presidència de la Generalitat de Catalunya, **Xavier Domènech**, va participar en el 'Cicle Eleccions 21-D al Parlament de Catalunya' per presentar-se com la "força decisiva per transformar el país" vers l'"esgotament" i el "bloqueig" dels blocs constitucionalista i independentista.

Per als comuns està sent una campanya "curta perquè estem avançant molt en la construcció d'aquest país" i creuen que amb més marge aconseguirien atraure una major quantitat de vots. El motiu, segons Domènech, és que la campanya està prenent un accent social que fins ara no s'havia mostrat. En aquest sentit, va advocar per construir un nou pacte en termes socials, després de recordar que "hi ha una majoria del 80% que està a favor d'un referèndum pactat i un 70% dels catalans pensen que l'estat autonòmic està esgotat".

El líder de Catalunya en Comú-Podem no va deixar passar l'oportunitat de carregar contra els constitucionalistes i els independentistes, esgrimit-se com a la millor opció i "l'única alternativa real de crear un nou govern de majoria progressista". Una proposta de govern "transversal i que propiciï la reconciliació", amb "representació de diverses sensibilitats de les diferents sigles", és a dir, no només partits, sinó també personalitats independents de la societat civil.

Sobre la reforma de la Carta Magna, Xavier Domènech va expressar que només el fet que un dels blocs s'anomeni constitucionalista, constata clarament el "fracàs de la Constitució". Per això, els comuns es van mostrar contraris a donar suport a aquest bloc i va acusar Inés Arrimadas i Xavier García Albiol de voler exportar a Catalunya un model que prèviament "ha fracassat a Espanya". "Seria un govern de major bloqueig, no hi ha res que els uneixi més enllà de la negació. És l'expressió d'un desig virtual de José María Aznar", va declarar.

Domènech també va dedicar unes paraules al candidat del PSC, Miquel Iceta. Per al candidat dels comuns, el socialista només intenta "sobreviure" per esdevenir president de la Generalitat, i li va recordar que hauria d'agrupar una majoria i no només repetir que és presidenciable.

Pel que fa al bloc independentista, els va retreure que malgrat haver governat fins al moment, ara "no té ni idea de com continuar endavant, no hi ha un full de ruta per continuar". "Quina és la proposta de l'independentisme?", es va preguntar un contundent Domènech. I va afegir que hi ha una "batalla interna pel legitimisme, sense que hagin dit què proposen fer". Per tant, la victòria soberanista es traduiria en deixar a la població "atrapada en un etern present i en un passat que no passa".

Catalunya en Comú-Podem creu que no hi haurà una repetició d'eleccions, ja que després del 21-D "volem seure en una taula i parlar. Desbloquejar i construir aquest país", va conculoure el líder de la formació.



BARCELONA TRIBUNA

El valor de la paraula

## RESUMEN CONFERENCIA

**XAVIER DOMÈNECH, Candidato de Catalunya En Comú- Podem a la presidencia de la Generalitat de Catalunya**

19 de diciembre de 2017

En el marco del Barcelona Tribuna, el candidato de Cataluña en Común-Podemos a la presidencia de la Generalidad de Cataluña, **Xavier Domènech**, participó en el '[Ciclo Elecciones 21-D en el Parlamento de Cataluña](#)' para presentarse como la "fuerza decisiva para transformar el país" ante el "agotamiento" y el "bloqueo" de los bloques constitucionalista e independentista.

Para los comunes está siendo una campaña "corta porque estamos avanzando mucho en la construcción de este país" y creen que con más margen conseguirían atraer una mayor cantidad de votos. El motivo, según Domènech, es que la campaña está tomando un acento social que hasta ahora no se había mostrado. En este sentido, abogó por construir un nuevo pacto en términos sociales, tras recordar que "hay una mayoría del 80% que está a favor de un referéndum pactado y un 70% de los catalanes piensan que el estado autonómico está agotado".

El líder de Cataluña en Común-Podemos no dejó pasar la oportunidad de cargar contra los constitucionalistas y los independentistas, esgrimiéndose como la mejor opción y "la única alternativa real de crear un nuevo gobierno de mayoría progresista". Una propuesta de gobierno "transversal y que propicie la reconciliación", con "representación de diversas sensibilidades de las diferentes siglas", es decir, no sólo partidos, sino también personalidades independientes de la sociedad civil.

Sobre la reforma de la Carta Magna, Xavier Domènech expresó que sólo el hecho de que uno de los bloques se llame constitucionalista, constata claramente el "fracaso de la Constitución". Por ello, los comunes se mostraron contrarios a apoyar este bloque y acusó Inés Arrimadas y Xavier García Albiol de querer exportar a Cataluña un modelo que previamente "ha fracasado en España". "Sería un gobierno de mayor bloqueo, no hay nada que los una más allá de la negación. Es la expresión de un deseo virtual de José María Aznar ", declaró.

Domènech también dedicó unas palabras al candidato del PSC, Miquel Iceta. Para el candidato de los comunes, el socialista sólo intenta "sobrevivir" para convertirse en Presidente de la Generalitat, y le recordó que debería agrupar una mayoría y no sólo repetir que es presidenciable.

En cuanto al bloque independentista, les reprochó que a pesar de haber gobernado hasta el momento, ahora "no tiene ni idea de cómo seguir adelante, no hay una hoja de ruta para continuar". "¿Cuál es la propuesta del independentismo?", se preguntó un contundente Domènech. Y añadió que hay una "batalla interna por el legitimismo, sin que hayan dicho qué proponen hacer". Por lo tanto, la victoria soberanista se traduciría en dejar a la población "atrapada en un eterno presente y en un pasado que no pasa".

Cataluña en Común-Podemos cree que no habrá una repetición de elecciones, ya que tras el 21-D "queremos sentarse en una mesa y hablar. Desbloquear y construir este país", concluyó el líder de la formación.